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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v ponedeljek, 27.01.2020 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 15 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, 
Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel 
KOVAČ, Franc KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. 
Opravičeno odsoten je bil predsednik Nadzornega odbora občne Tišina Milan BALAŽIC. Predčasno je seje 
zapustil član občinskega sveta Vinko GAJŠT (pri točki 6 ob 19.30 uri). 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 9. redno sejo OS občine Tišina. Na predlog predlagatelja je umaknil 10. 
točko z dnevnega reda (Poročilo Nadzornega odbora »Pregled smotrnosti porabe proračunskih sredstev za 
namen delovanja vaških odborov v proračunu občine Tišina za leto 2018«) v skladu s četrtim odstavkom 
28. člena poslovnika in podal predlagani dnevni red v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 9. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 
6. Predlog Odloka o plakatiranju in oglaševanju v Občini Tišina – II. obravnava 
7. Predlog Programa dela občinskega sveta in občinske uprave občine Tišina v letu 2020 
8. Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2020 
9. Predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2020 
10. Tekoča problematika 
11. Vprašanja in pobude 
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K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik . redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 76:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 12.12.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 8. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG REBALANSA I PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal g. župan. Na predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 
2020 sta bila s strani župana podana dva amandmaja. 
 
V nadaljevanju sta podrobno obrazložitev podali računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Rebalansa I 
Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini z naslednjo dopolnitvijo: 

- odbor predlaga, da se izvedba sanacije parketa v telovadnici osnovne šole Tišina vključi v rebalans 
in se realizira v letu 2020 

- odbor poziva občinski svet, da se opredeli glede izvrševanja sprejetega sklepa o izgradnji 
kolesarske steze Vanča vas – Tišina 

 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom 
Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 s svojega področja in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Marija PRELEC, Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Oto Flisar, Petra KNAUS, Ivan 
HORVAT, Franc KOVAČ in Miro BERKE. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Matejka CELEC. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja s stavbami in deli stavb Občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 77: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN 
DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Tišina za leto 2020 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovala Marija PRELEC. 
 
Odgovor na zastavljena vprašanja je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 78: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJE OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu pridobivanja premičnega premoženja Občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 79: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
*     *     *     *     * 

 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je statutarno pravna komisija 
obravnavala predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2020. 
Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 
2020, skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem, z naslednjo 
spremembo: 

- v preambulo predloga Odloka naj se vključi pravna podlaga Zakon o financiranju občin (Uradni list 
RS št. 123/06, 57/08, 36/11, 14/15 – ZUUJFO, 71/17 in 21/18 – popr.), na katero se predlog 
Odloka v 2. členu neposredno sklicuje.  

ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na 
glasovanje. Člani občinskega sveta so z večino (15 prisotnih, ZA = 8, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 80: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG AMANDMAJA K REBALANSU I PRORAČUNA OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2020. POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401312 KONTO 420804 
NRP 4013 – 06 V VIŠINI 10.000 EUR IN ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 511603 
KONTO 420401 NRP 5116 – 09 V VIŠINI 10.000 EUR. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 8) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 81: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG AMANDMAJA K REBALANSU I PRORAČUNA OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2020. POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401416 KONTO 402999 
NRP 4014 – 32  V VIŠINI 1.000 EUR IN ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 402302 
KONTO 409000 V VIŠINI 1.000 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta niso (15 prisotnih, ZA = 5, PROTI = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 82: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O PLAKATIRANJU IN OGLAŠEVANJU V OBČINI TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 

Obrazložitev je podal župan. Na predlog odloka ni bil podan noben amandma. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o plakatiranju in oglaševanju v Občini Tišina – II. obravnava in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Odloka o plakatiranju in oglaševanju v Občini Tišina – II. obravnava. Mnenja je, da je predlog odloka 
skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 83: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O PLAKATIRANJU IN OGLAŠEVANJU V 
OBČINI TIŠINA V DRUGI OBRAVNAVI.  

2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA IN OBČINSKE UPRAVE OBČINE TIŠINA V LETU 2020 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 84: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA IN OBČINSKE 
UPRAVE OBČINE TIŠINA V LETU 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa športa občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Miro BERKE. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 85: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE TIŠINA ZA 
LETO 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTRUNE DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2020 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 86: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE 
DEJAVNOSTI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 



 

 

Stran 7 od 9 

 

ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Nadgradnja Pomurskega Sistema B: Na zadnji seji 12.12.2019, sem povedal: Projekt nadgradnje 

vodovoda sistema B je pripravljen in ima vsa potrebna soglasja za začetek – tudi s strani Ministrstva za 
okolje in prostor. To informacijo smo dobili na zadnjem sestanku - strani JP in koordinatorja in pred 
zadnjo sejo OS občine Tišina. A žal so si na ARSO-ju premislili in 17.12.2019 smo dobili sklep o pripravi 
izdelava študije vplivov na okolje PVO. Čas za pripravo PVO je tam od 6 – 9 mesecev. Ob vsem tem se 
lahko človek vpraša ali je bilo res potrebnih eno leto zavajanj, zavlačevanja in usklajevanja, da so na 
ARSO ugotovili, da je študija potrebna? Ali se res lahko v tej državi vsaka služba, vsak resor znotraj 
posameznega ministrstva, vsako ministrstvo obnaša kot država v državi in deluje proti skupnim 
interesom države? Prve občine so namreč že januarja 2019 sprožile postopek za predhodno presojo 
vplivov na okolje z vlogo na ARSO, ki so ga potem pojasnjevale, dopolnjevale in na sestankih 
usklajevale s pripombami vseh udeleženih mnenje-dajalcev na državni ravni. V teh pogovorih so se 
jasno izoblikovali pogoji in omejitve, ki bi jih investitor in izvajalci morali pri izgradnji upoštevati in le 
te je pripravljavec razpisne dokumentacije tudi vključil v razpis za oddajo del. Aktivnosti skozi enajst 
mesecev so se zdele smiselne, kajti šlo je za vrednostno največji projekt, sofinanciran s strani 
evropskih skladov v Pomurju. Na koncu pa, verjetno pod vplivom očitanih nepravilnosti v primeru 
izgradnje kanalizacije v Ljubljani, so se na ARSO odločili za daljšo pot. Ob tem razočaranju se človek 
sprašuje, ali je bilo res potrebnih eno leto zavajanj, zavlačevanja in usklajevanja, da so na ARSO 
ugotovili, da je študija potrebna? Ali se res lahko v tej državi vsaka služba, vsak resor znotraj 
posameznega ministrstva, vsako ministrstvo obnaša kot država v državi?! Vloga za pridobitev sredstev 
za dokončanje izgradnje Pomurskega vodovoda je bila na ministrstvo oddana 12. decembra, prav tako 
pa bo že v januarju objavljen razpis za izbiro izvajalcev za izgradnjo, nadzor in obveščanje na projektu. 
Kot sem na sami tiskovni konferenci povedal se lahko zgodi realni scenarij, da bo podan končni rok za 
oddajo popolnih vlog. Ker ne bo vloga za Nadgradnjo vodovodnega sistema B popolna, se bo sprostilo 
33 mio€, ter se bo regijo zaprosilo za dodatne projekte, projekte iz plana B. Projekti B so kanalizacije v 
vrednosti cca. 8 mio€. Preostanek 25 mio€ pa z izgovorom, da občine niso pripravile do končnega roka 
projektov prerazporedili znotraj Vzhodne kohezijske regije z tako imenovanimi »ready to go« projekti, 
ki bodo dobili vsa dovoljenja po hitrem postopku. Tak scenarij se je zgodil proti koncu prejšnje 
finančne perspektive, ko se je 7. razpis, v finančnem obdobju 2007 – 2013 dva krat razveljavil. Zatem 
pa je sledil 8 razpis, tako imenovan »Petrolov razpis«, ter so lahko kandidirali vsi projekti iz celotne 
države. Pri tem je Pomurska regije zgubila 4 mio €. Razlika med sedanjim in prejšnjim finančnim 
obdobjem je ta, da so v prejšnjem obdobju občine imele kvote. Občina Tišina je svojo kvoto v celoti 
porabila (cesta skozi Vanča vas, cesta Tropovci – Gradišče – Murski Črnci in vrtec pri OŠ Tišina) ter 
smo še prejeli 200.000 € od neporabljenih sredstev občine Gornji Petrovci. V tem finančnem obdobju 
pa ni kvot za občine, ampak smo se morali dogovoriti za projekte znotraj posameznih regij, za že 
vnaprej določene tako imenovane Prednostne naloge. Glede na današnji odstop Vlade RS pa je ta 
scenarij še toliko žal bolj realen. 

- Cesti R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci in R2-440/1294 Petanjci – Gederovci: V petek 
17.01.2020 je bil opravljen sestanek na DRSI za cesti R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci in R2-
440/1294 Petanjci – Krajna. Sestanka se je udeležil tudi predsednik Civilne iniciative za ti dve cesti. 
Glede na navedbe DRSI, v odgovoru Civilni iniciativi, da se vsi postopki potrebni za realizacijo obeh 
investicij vodijo korektno v skladu z zakonodajo in v skladu z razpoložljivimi finančnimi sredstvi. 
Občina je podala odgovor na navedbe DRSI, kjer smo dokazali, da zgoraj omenjene trditve ne držijo. V 
tem dopisu je občina podala predlog, da za pospešitev postopkov odkupa odkupe zemljišč izvede 
občina Tišina. Na sestanku je bilo dogovorjeno, da bo DRSI v čim krajšem času zaključila postopek 
cenitve zemljišč za cesto MS – Gederovci. DRSI se je strinjal s predlogom občine Tišina glede izvedbe 
odkupov zemljišč. Za samo izvedbo obnove pa bo potrebno zagotoviti sredstva v proračunu R 
Slovenije. Glede ceste Petanjci – Krajna se je DRSI zavezal, da bo poskušal v čim krajšem času zaključiti 
projekte, da se bodo lahko nadaljevali ostali postopki za izvedbo rekonstrukcije (parcelacija, odkup 
zemljišč,…). Glede problematike zagotavljanja zveznosti kolesarske steze Tišina Vanča vas z Mursko 
Soboto se DRSI strinja, da bi za izpolnitev kriterija zveznosti in racionalnosti projekta DRSI manjkajoči 
del od hišne št.. 55 do hišne št. 46 v Vanča vasi prednostno izvedel. Glede na dejstvo, da se je predlog 
rekonstrukcij za obe cesti premaknil, kot so nam povedali na DRSI zaradi manj sredstev na tem 
ministrstvu v Proračunu R Slovenije za l. 2020 in 2021, je občina Tišina na pristojnem ministrstvu, 
ministrstvu za infrastrukturo zaprosila za sprejem pri ministrici ga. Alenki Bratušek. Prošnjo smo 

http://onlineslangdictionary.com/meaning-definition-of/ready-to-go
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poslali 18.10.2019, 02.12.2019 smo poslali urgenco. Odgovora še nismo prejeli. Zato smo ponovno 
poslali urgenco  za pridobitev termina pri ministrici za infrastruktur. Glede na današnje novice pa 
termina verjetno ne bomo dočakali. 

- Koncesija v zdravstvu: S strani Računskega sodišča je bila opravljena revizija podeljevanja koncesij v 
zdravstvu, ugotovljene nepravilnosti so bile odpravljene v času revizijskega postopka (Objava 
popravka Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti na 
področju splošne oziroma družinske medicine v Občini Tišina – manjkala je številka 1, sklenjeni aneksi 
zaradi poprave rokov prenehanja koncesije, koncesionar dostavil zavarovalno polico za zavarovanje 
poklicne odgovornosti), tako da porevizijskih ukrepov ne bo. Revizija je s tem zaključena. 

- Projekt WIFI4EU: V začetku prejšnjega tedna je začelo delovati brezplačno WIFI omrežje, ki smo ga 
vzpostavili preko EU projekta Wifi4EU. Imamo tako 4 lokacije:   

 občinska zgradba z kulturno dvorano,  

 Bathyanijev dvorec, 

 pri GD v Gederovcih (v smeri kolesarskega počivališča) in  

 pri nekdanjem mejnem prehodu v Gederovcih.  
- Nasipi na reki Muri: V začetku januarja smo si skupaj z Direkcijo za vode, Sektor območja Mura iz 

Murske Sobote, vzdrževalcem podjetjem Pomgrad VGP Mura, ter CZ občine Tišina (PGD Petanjci) 
sestali glede visokovodnega nasipa v k. o. Petanjci, k. o. Tišina in del k. o. Tropovci. Direkcija 
predvideva ureditev nasipov v naslednji finančni perspektivi. Glede na opozorila in pripombe občine 
Tišina smo si ogledali najbolj kritičen del na Petanjcih. Vzdrževalec bo opravil skupaj z CZ Tišina in OU 
občine Tišina podroben ogled nasipa. Prav tako pričakujemo, da bo vzdrževalec VGP v primeru 
nepravilnosti pripravil nujne sanacijske ukrepe. 

 
 
K TOČKI 11 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo članice občinskega sveta Marije PRELEC na naslednje vprašanje: V planu za nadzor 
Komunalne ureditve ulice do ČN – II. faza jo je zanimalo ali se vrši nadzor na osnovi papirne 
dokumentacije, torej projektne dokumentacije, popisa del, gradbenega dnevnika, poročila nadzornika 
gradnje ali pa se nadzor in izmere opravijo tudi v naravi.  
 
Marija PRELEC je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Ivana HORVAT na naslednjo pobudo: Glede sredstev od 
oddajnika v k. o. Rankovcih naj pravna služba skupaj s Statutarno pravno komisijo pripravi pravilnik, ki bi 
opredeljeval kako porabiti ta sredstva. 
 
Ivan HORVAT s podanim odgovorom ni bil zadovoljen ter je predlagal predlog dopolnitve Odloka o 
proračunu občine Tišina in sicer naj se v odlok zapiše/dopolni, da del sredstev zbranih z najemnino, 
koncesijo ali kako drugače, pripada vasi v kateri se objekt nahaja oziroma vir dohodka nahaja.  
 
Župan je pojasnil, da se potem gre za drobljenje proračuna, potem bomo prišli na to kaj je vaše pa naše. 
Obenem pa imamo tudi sredstva odborov vaških skupnosti, ki so tudi njim namenjena. Bomo to zadevo na 
občinski upravi preverili in proučili. 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- v vasi Petanjci na vodovodu že kar nekaj časa smrdi po kloru in to kar zelo. Prosil je za čimprejšnji 

odgovor, kaj je s to vodo. Nekdaj so bili intervali kloriranja, sedaj pa je konstantno kloriranje.  
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- pozabljamo malo na gospodarstvo v naši občini in ga je zanimalo zakaj je to tako – kaj je s to našo 
obrtno cono. Zadeva je zamrla in nihče o tem več nič ne govori.  

- kaj se dogaja z zgradbo na mejnem prehodu v Gederovcih in kako daleč je s to zadevo. 
- občana vasi Gederovci zanima županova plača. Koliko je gospod župan dobil plačo prvo pa do sedaj in 

lepo prosi, če se lahko to razdela po mesecih, se pravi od prve plače pa do danes.  
Prosil je za pisne odgovore. 

 
 
 
 
9. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.00 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


